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Verslag van de openbare informatieve commissievergadering, gehouden op dinsdag 11 december 
2018 om 19.30 uur in het Regionaal Historisch Centrum Vecht en Venen in Breukelen. 
 
Aanwezig 
Voorzitter Rick Nederend 
Raadsadviseur Jacqueline Willenborg 
 
De leden 
Lokaal Liberaal Onno Tijdgat 
CDA Sarah van Lindenberg 
Streekbelangen Jacques Helling 
PvdA Maarten van Dijk 
ChristenUnie-SGP Wilke Sloesarwij 
Maarssen 2000 Riëtte Habes 
PVV Hans van Maanen en Natasja van Maanen 
 
Burgemeester en wethouders 
Yvonne van Mastrigt  
Hetty Veneklaas CDA 
 
Verder aanwezig 
Annette van Hussel Gemeentesecretaris 
Michiel Geradts Teammanager Openbare Orde en Veiligheid 
Nienke van Zelst Adviseur Openbare Orde en Veiligheid  
Shanna Fontaine Adviseur Crisisbeheersing 
Koen Jansen Adviseur Openbare Orde en Veiligheid 
Nick van Schaick, Rob Frek en Medewerkers VRU 
Emre Hartsuijker 
Minny Scheele Beleidsadviseur DIV 
Roosmarijn Ubink Directeur RHC 
Monique van der Linden Adviseur digitale informatie RHC 
Wouter van Dijk en Ellen Drees Medewerkers RHC 
 
 
1. Opening. 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom in het gebouw van het Regionaal 
Historisch Centrum Vecht en Venen. 

 
2. Vaststellen van de agenda. 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 
3. Presentatie team OOV en de brandweer over crisisaanpak ‘t Heycop. 
 
Michiel Geradts, Nick van Schaick en Rob Frek geven een presentatie. Besproken worden het  
incident, wat komt er allemaal bij kijken (Brandweer), de opvang, interne evaluatie en de kosten  
(Gemeente), evaluatie (VRU) en wat is het vervolg? (Burgemeester). 
 
De gemeente heeft, na met eigen personeel ter plaatse te zijn geweest, vooral de nazorg moeten 
regelen. Het was zomervakantie dus er was minder personeel beschikbaar. Qua personeelsbezetting 
was het weer een geluk dat het incident op een maandagavond plaatsvond en niet in het weekend. 
Men dacht in eerste instantie opvang  voor een paar dagen te moeten regelen maar al snel werd 
duidelijk dat dit een paar weken zou worden (uiteindelijk 3 weken). Het betrof 110 appartementen en 
124 bewoners. Er moest gecheckt worden of er niemand was achtergebleven in het pand. De 
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mensen waren op diverse locaties ondergebracht dus het was voor de administratie lastig om de lijst 
met personen compleet te maken.   
 
De samenwerking tussen de hulpdiensten verliep goed, men traint samen en is zeer professioneel. 
Het grootste pluspunt was de bereidheid van de inwoners en Nyenrode om te helpen en ook de steun 
van de vrijwilligers en Rode Kruis was groot.  
 
Leerpunten van de gemeente zijn: 

- chaos is niet te trainen 
- snellere, heldere rolverdeling   
- liaison voor elke partner, één vast aanspreekpunt. 
- het gaat om huisvesting van ouderen, dat kan bij een crisis een ander beeld geven in 

waartoe men in staat is.  
De gemeente is nog bezig met de financiële afhandeling. De personeelskosten van de gemeente 
worden niet vergoed. De uren van vrijwilligers zijn niet in de kosten meegenomen.  
 
De VRU licht toe dat vooral de zorgcontinuïteit een aandachtspunt is. Het gaat om een wooncomplex 
met (verminderd) zelfredzame ouderen. Er moet direct zicht zijn wie waar zit, vooral i.v.m. het 
verstrekken van informatie aan verwanten. Daarnaast hebben de bewoners een zorgindicatie maar 
die wordt verzwaard in een crisissituatie. Dit is een probleem dat in Nederland niet is geregeld. De 
gemeente moet zaken regelen maar heeft hiervoor geen middelen.  
 
Bij de opvang liep de gemeente tegen een aantal zaken aan rond de WMO.  
De burgemeester zegt hierover dat het vooral om praktische zaken gaat zoals het 
maaltijdabonnement dat niet per dag opgezegd kan worden.  
De wet voorziet niet in het regelen van een zorgindicatie bij een crisis. Daarom gaat zij de Minister 
een brief sturen om de wetgeving hierop aan te passen. De GHOR zou gedurende de crisis de 
bevoegdheid moeten hebben om zaken te regelen ten aanzien van een zorgindicatie. De gemeente 
zou daarbij de spullen moeten krijgen om daadwerkelijk hulp te kunnen verlenen.  
Daarnaast wordt de VNG gevraagd onderzoek te doen naar het vraagstuk hoe ga je om met  
zelfstandige ouderen in wooncomplexen in een crisissituatie. Daarbij kan de Onderzoeksraad voor 
Veiligheid advies uitbrengen. De VNG zou dit advies kunnen omzetten in een advies voor 
gemeenten.  
Tenslotte zijn in toenemende mate bewoners behulpzaam bij een ramp maar de professionele 
organisatie is daar niet op ingeregeld. Er moet worden nagedacht hoe de hulpverlening van de 
burgers in de professionele hulpverlening kan worden ingevlochten. Ook hiervoor worden de Minister 
en de VNG om hulp gevraagd.  
De burgemeester zal de raad rapporteren over de voortgang.  
 
De presentatie is bij de agenda gepubliceerd. 
 
4. Het Regionaal Historisch Centrum Vecht en Venen. 
 
Roosmarijn Ubink heet de aanwezigen van harte welkom in het RHC. Monique van der Linden en 
Minny Scheele houden een presentatie waarbij wordt ingegaan op de werkzaamheden van het RHC 
en een nieuwe uitdaging: het digitale archief (e-depot). Hiervoor is met de gemeente Stichtse Vecht 
en De Ronde Venen een pilot gestart. 
Aansluitend wordt een rondleiding met toelichting in de studiezaal en het depot gegeven door Ellen 
Drees en Wouter van Dijk. 
De presentatie is bij de agenda gepubliceerd. 
 
De bijeenkomst wordt om 21:30 uur beëindigd. 

-.-.-.-.-.-.-.-.-.- 
18-12-2018 JW 
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